
Obecné zastupiteľstvo   K O L I N O V C E 
 

 

Z Á P I S N I C A 
 

z 1.mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 

dňa 7.6.2017 
 

Prítomní:   Vincent Bača, starosta obce 

  Poslanci: E. Borženská, V. Borženská, M. Čečová, D. Madeja, M. Ondov  

Neprítomní: Ing. Vladimír Vaščák hl. kontrolór - ospravedlnený 

Ďalší prítomní:   Mgr. Gabriela Kožárová zapisovateľka,       

        

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. Voľba  overovateľov zápisnice 

3. MAS-ka Sľubica – súhlas so zaradením do územia MAS 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

K bodu 1    OTVORENIE 

                                                                    

 Starosta obce Vincent Bača srdečne privítal všetkých prítomných. Na základe prezenčnej 

listiny skonštatoval uznášaniaschopnosť OZ a tým otvoril 1. mimoriadne zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v roku 2017. Predložil návrh programu rokovania, ktorý bol poslancami OZ 

jednohlasne schválený.  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program rokovania. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 2   VOĽBA OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE 
 

 Starosta obce na overovateľov zápisnice  navrhol poslancov p. Vlastu Borženskú a Dalibora 

Madeju. 

 

Návrh bol  OZ jednohlasne schválený. 

   

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navrhnutých overovateľov zápisnice poslancov Vlastu Borženskú 

a Dalibora Madeju. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

 

K bodu 3    MAS-ka  Sľubica – súhlas so zaradením do územia MAS 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o stave a vývoji situácie v projekte MAS (akčná skupina), 

o rozhodnutiach vlády, ktoré ovplyvňujú priebeh projektu (vrátili finálne projekty opäť na začiatok). 



Aktuálne je potrebné, aby OZ schválilo súhlas s poskytnutím územia a zaradením do územia MAS. 

OZ schvaľuje vyššie uvedené. 

 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí s poskytnutím územia a zaradením do územia MAS. 

 

 Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov) 

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

  

K bodu 4     ROZNE 

  

a.) Mgr. Gabriela Kožárová, ekonómka OcÚ predložila OZ Záverečný účet obce Kolinovce za r. 

2016. Zverejnený bol na úradnej tabuli obce a na www.kolinovce.sk v zákonnej lehote. Jeho 

zhrnutím bol konštatovaný prebytok hospodárenia vo výške 23 449,13 €, ktorý bol odporúčaný pre 

tvorbu rezervného fondu obce. 

Ing. Vladimír Vaščák, hlavný kontrolór obce, predložil OZ písomné stanovisko k Záverečnému účtu 

obce Kolinovce za r. 2016, v ktorom odporúča OZ schváliť záverečný účet bez výhrad. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu záverečného účtu 

obce Kolinovce za r. 2016  

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov)                                                                                                                                                                     

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje bez výhrad celoročné hospodárenie obce za rok 2016 - Záverečný 

účet obce Kolinovce za r. 2016. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov)                                                                                                                                                                     

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prebytok hospodárenia obce Kolinovce za r. 2016 vo výške 

23 449,13 €, ktorý bol zistený podľa ustanovení zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

Zároveň schvaľuje použitie prebytku na tvorbu rezervného fondu v sume 23 449,13 €. 

 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov)                                                                                                                                                                     

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

b) Starosta obce predložil poslancom OZ, na podnet p. Ladislava Rybára (prítomného na zasadnutí 

OZ dňa 15.5.2017) na opätovné prerokovanie žiadosť p. Lucie Ondovej, Kolinovce 30 vo veci 

prekopávky miestnej komunikácie. 

P. Ladislav Rybár (prítomný na zasadnutí 15.5.2017) požiadal o prehodnotenie žiadosti p. Lucie 

Ondovej (dcéra) zo dňa 1.6.2016 o vydanie rozhodnutia k rozkopávke miestnej komunikácie (v 

miestnej časti Pieščiská) pred s.č. 30, dôvod – elektrická prípojka. Žiadosť bola prejednaná na 

zasadnutí OZ dňa 28.6.2016 so záporným stanoviskom. Zároveň sa dotazuje, či už bol v obci riešený 

prípad nepovoleného prerezania asfaltového koberca miestnej komunikácie, a či bola za takýto čin 

uložená obcou pokuta. 

 

http://www.kolinovce.sk/


Starosta obce reagoval na dotaz, či a ako bol riešený prípad nepovoleného prerezania asfaltu miestnej 

komunikácie: Od 10/2011 – od ukončenia projektu „Rekonštrukcia miestnych komunikácií a 

rigolov“ obec neeviduje svojvoľné prerezanie asfaltovej časti miestnej komunikácie. Z uvedeného 

dôvodu obec neeviduje riešenie podnetov týkajúcich sa vyššie uvedenej problematiky.  

 

Poslanci OZ skonštatovali, že nie je dôvod meniť pôvodné schválené uznesenie č. 28/06/2016 

z 28.6.2016 v danej veci. Ide o novú komunikáciu dotovanú z prostriedkov EU a obec je viazaná jej 

udržateľnosťou. Žiadateľka má iné možnosti elektrickej prípojky, takže nejde o inak neriešiteľnú 

situáciu.  
 

Obecné zastupiteľstvo potvrdzuje  platnosť uznesenie č. 28/06/2016 z 28.6.2016:  

________________________ 

Cit: „Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje rozkopávku asfaltového koberca miestnej komunikácie 

(miestna časť Pieščiská) pred s.č. 30, žiadateľka Lucia Ondová, Kolinovce 30. 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja)  

  proti:  0 

  zdržal sa: 0  

 

Obecné zastupiteľstvo odporúča  žiadateľke Lucii Ondovej, Kolinovce 30, zvážiť iné možnosti 

vedenia elektrických káblov k RD s.č. 30 a to vzduchom alebo prerazením popod miestnu 

komunikáciu. 

Hlasovanie: za:  4 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja)  

  proti:  0 

  zdržal sa: 0 

koniec cit.“ 

______________________________ 
 

Hlasovanie: za:  5 hlasy (Borženská E., Borženská V., Čečová, Madeja, Ondov)  

  proti:  0  

  zdržal sa: 0  

 

K bodu 9    ZÁVER 

 

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 1. mimoriadne 

zasadnutie OZ Kolinovce v roku 2017.  

 

 

 

 

Overovatelia:  Vlasta Borženská                  ………………………………….. 

 

                                   Dalibor Madeja              ...……………………………….. 

 

 

   Vincent Bača                 vl.r. 
     starosta obce                     ..................................................................  
 

 

 
 

Zapísala:   Mgr. Gabriela Kožárová, 7.6.2017 

 

Vyvesené:  15.6.2017 

Zvesené:  

 


